
Referat af møde i grundejerforeningen – Skårupvej
Mandag d. 9. september 2024 kl. 19:00, Skårupvej 102 (ABI)

Tilstæde
Hanne HB, Martin HB, Jimmy HB, Susan AB I, Hanne AB I

Fraværendeegn
Benny AB II, Christian AB II, Peter HB

Referent
Martin HB

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste møde, afholdt d. 10/06/2024

Referatet er godkendt via mail og offentliggjort.

2. Asfaltbelægningen på Skårupvej

Alle tre afdelinger har haft budgettet oppe og vende på deres interne møder.
Resultatet er at alle afdelinger har godkendt budgettet. Vi kan derfor igangsætte
projektet.

Der er nogle spørgsmål til hvordan projektet bliver udført.

- Hvordan bliver parkering påvirket under udførelsen?
- Bliver vejen lukket i etaper
- De tre bump ved indkørslen, vi selv har monteret, skal forblive.
- Vi vil gerne have en fra hver afdeling, der deltager i et møde med entreprenøren.
- Vi skal have et kort møde før opstart hvor vi gennemgår hvilke områder der skal
have lavet bump.
- Der skal laves opstregninger på de bump der bliver lavet, så de er synlige. (Vi er
OK med en mer pris på 10.000 kr)



3. Udskiftning af gadebelysningen på Skårupvej

Andel Lumen er færdige med modernisering. Lamperne er blevet taget godt imod
og belysningen er god hele vejen rundt.

4. Alle opgaver i GF-regi, skal godkendes inden opgaven løses

Alle er enige om at opgaver skal skrives i referat og godkendes, før de udføres.

5. Næste mødested og dato

09/12/2024 hos ABII, Skårupvej 218, klokken 19.

6. Eventuelt

a. Forøge kontingent til grundejerforeningen

Der er ikke stemning for at forhøje kontingentet. Den nuværende form,
hvor vi indsætter ekstra beløb, hvis der er projekter, fungerer fint.

b. Martin træder ud af grundejerforeningen

Martin fotsætter som kasserer indtil der er fundet en ny.


